
Art 37 vragen GroenLinks betreffend de gemeenschapsruimte Wahlwiller. 

Geacht college, 

Zoals bekend streven alle politieke partijen in Gulpen-Wittem naar een gemeenschapsruimte in 

iedere kern. 

In de kern Wahlwiller dreigt de uitvoeringsruimte echter verloren te gaan. 

Onlangs bracht onderzoek van de GroenLinksfractie aan het licht dat de ethouder i  het gehei  
had besloten de school in Wahlwiller te gaan slopen. Omdat normaal voor een sloop budget nodig is 

ka  de raad i  zo’  ge al iet gepasseerd orden. Echter deze regel wordt in deze omzeild doordat 

de wethouder probeert de sloop te financieren uit krimpgelden van de provincie. 

Een en ander leidt tot de volgende vragen in het kader van art. 37 

Momenteel wordt de gymzaal bij de school gebruikt voor carnavalsactiviteiten, aangegeven is echter 

dat dit de laatste activiteit daar zou zijn. Acht u het niet gepast deze locatie in stand te houden totdat 

er een andere locatie definitief beschikbaar zal zijn? 

De Aula van het Sophianum in Nijswiller zou in de toekomst beschikbaar moeten zijn voor 

dorpsactiviteiten, afgezien van de vraag of het met het project ALP ooit zover zal komen biedt dit 

geen oplossing voor de kern Wahlwiller. Bent u het met ons eens dat ook Wahlwiller recht heeft op 

een eigen locatie? 

Door gebruik te maken van zogenaamde krimpgelden ontloopt u niet alleen de raad maar in het 

verlengde daarvan ook alle inwoners. 

Acht u het gepast krimpgelden in te zetten voor het afbreken van een belangrijke 

gemeenschapsvoorziening? Ons inziens dienen deze gelden een tegenovergesteld doel namelijk 

gemeenschapsvoorzieningen in stand te houden ondanks een afnemende bevolking. 

Vandaag in de pers vallen ons twee zaken op: 

1. Er wordt verwezen naar een raadsbesluit waarin tot sloop besloten werd: hoe rijmt u dat 

met bovenstaande? Met andere woorden welk raadsbesluit en wanneer genomen? 

2. Er zou op 1 februari begonnen zijn met de ontmanteling: is er al een toezegging voor 

bo e ge oe de i zet a  kri pgelde ? Met elk geld ordt de o t a teli g  i  het ge al 
dat niet zo is gefinancierd? 

In de hoop en verwachting dat u uw besluit zult heroverwegen, wachten wij op uw beantwoording. 
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